

朝陽科技大學 099學年度第2學期教學大綱

Special Topics in Vocabulary and Reading Comprehension Teaching 字彙與閱讀教學專題

當期課號	7322	Course Number	7322
授課教師	李延熹	Instructor	LEE, YAN SHEI
中文課名	字彙與閱讀教學專題	Course Name	Special Topics in Vocabulary and Reading Comprehension Teaching
開課單位	應用外語系碩士班一A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	此課程的目的是要提供研究所學生相關於字彙與閱讀方面的教學理論。	Objectives	Graduate students are expected to learn language teaching theory concerning vocabulary and reading comprehension.
教材	Oxford Collocation Dictionary The 13th Tale The Wheel of Life	Teaching Materials	Oxford Collocation Dictionary The 13th Tale The Wheel of Life
成績評量方式	平時報告 50% 期末報告 50%	Grading	midterm report: 50% final report: 50%
教師網頁	-		
教學內容	本研究所課程在於使同學增強與擴展英文的單字能力 同學們可由三方面來強化自己的能力 首先必須了解英文的字首 字根 與字尾 此外本系研究生對商業單字也必須有一定的認識 最後也必須研讀小說來強化對英文單字的搭配與使用的了解	Syllabus	This graduate course is to intensify and enlarge students' vocabulary ability through the acquisition of basic prefix, root, and suffix. Besides, students in our department have to understand words of business. When students are at home, they still have to read extra novels to let them familiar with English collocation and the usage of words.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。